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در رابطه با اضافه شدن عیسی 
به جمع بازیکنان پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
خیلی  نه  سفا متأ عیسی  غیبت 
طولانی شد و در واقع اگر من 
بخواهم صحبتی در این خصوص 
داشته باشم باید به این مورد اشاره 
کنم که نه به آن عملکرد عالی در 
پرسپولیس و نه به آن غیبت طولانی 
که عملاً او را به دلیل مصدومیت 
شدید یک سال از بازی ها دور نگه 
داشت. با این حال من فکر می کنم 
کمی در عمل کردنش تعلل داشت 
و بقیه مسائل، که به نوعی موجب 
شد تا عیسی که یکی از بهترین 
مهاجمان پرسپولیس و گلزنان 
خوب فوتبال ما بود به یکباره با 
افتی شدید مواجه شود که این 
باعث تعجب من   ً قعا له وا مسأ
شد اما با همه این اوصاف من 
فکر می کنم عیسی می تواند به 
تیم کمک کند چون تجربه موفقی 
در پرسپولیس داشته و روزهای 
متفاوتی در شرایط خاص را در 
پرسپولیس تجربه کرده است. 
عیسی باید برگردد تا در این روزهای 
سخت دست سرمربی تیم را بگیرد 
درست در مقطعی حساس که 
اگر تیم بتواند در چند بازی نیم 
فصل دومش نتیجه بگیرد قادر 
خواهد بود حاشیه امنیت خوبی 
برای خودش بسازد و تا حدودی 
خیال هواداران را از بابت قهرمانی 

آسوده سازد.
بعد از رفتن لوکادیا شرایط 

خط حمله پرسپولیس را 
چگونه ارزیابی می کنید؟

من فکر می کنم در حال حاضر 
یک جورهایی هافبک ها دارند جور 
مهاجمان تیم را هم می کشند. در 
این بین رفتن لوکادیا شوک بدی 
به پرسپولیس وارد کرد چون این 
بازیکن به یکباره و در بدترین 
مقطع زمانی تیم را ترک کرد و رفت 
اما خوشبختانه با حضور بازیکنان 
جوانی مانند عمری و درخشش 
جوان های دیگری مانند اسدبیگی 
واقعاً دغدغه یحیی کمتر شده 

است.
پرسپولیس به مهاجم جدید 

دیگری با وجود بازیکنان 
فعلی اش نیاز دارد؟

نیم فصل دوم خیلی سخت تر از 

نیم فصل اول است و فشردگی 
مسابقات زیاد می شود. از این رو 
چنین  در  که  است  ز  نیا  ً حتما
ز  ا تهاجمی  ن  یکنا ز با موقعیتی 
کمترین فرصت های خودشان برای 

گلزنی بیشترین استفاده را ببرند.
درخشش عمری ادامه پیدا 

خواهد کرد و بهترین مکمل او 
را چه بازیکنی می دانید؟

من فکر می کنم بازیکن بلندبالایی 
که خیلی خوب  ته  با یا د نند  ما
می تواند موقعیت درست کند و 
با توجه به قدرت سرزنی بالایش 
بیشترین فرصت های گل را برای 
نند  زیکن موقعیت شناسی ما با
قبلاً  که  ری  کا  . زد بسا عمری 
دیاباته برای قایدی انجام می داد 
یا سال های دورتر در تیم ملی 
نمونه ای از این مدل را بین خداداد 
و علی دایی داشتیم که این دو 
بازیکن مکمل بسیار خوبی برای 
هم بودند و بیشترین کارایی را به 
دلیل خصوصیات فنی که داشتند 

در هر بازی ارائه می دادند.
در خصوص بازی پرسپولیس 

مقابل ذوب آهن چه نظری 
دارید؟

بازی مقابل تیم هایی که دفاعی 
کمی  می کنند  ی  ز با بسته  و 
سخت است اما برای تیمی مانند 
پرسپولیس که مدعی اول قهرمانی 
است بازی در داخل خانه یا خارج 
از خانه فرقی ندارد چون محکوم 

به برد و قهرمانی است از این رو 
حتماً باید ذوب آهن را در شروع 
نیم فصل دوم شکست دهد تا 
حاشیه امنیت امتیازی خودش را 
با تیم های مدعی دیگر حفظ کند.

در رابطه با بازی پرسپولیس 
مقابل تیم ون پارس که کار 

به ضربات پنالتی کشید و در 
نهایت پرسپولیس برنده شد 

چه نقد فنی دارید؟
بازی با حملات پرسپولیس شروع 
شد اما روی یک صحنه که به نظرم 
خطای پنالتی هم نبود داور برای 
تیم ون پارس پنالتی گرفت که کار 
از ابتدا برای پرسپولیس دشوار شد. 
با وجود این سرخ پوشان مقابل 
تیم پرانگیزه ون پارس خیلی خوب 
ظاهر شدند هر چند پنج موقعیت 
پرسپولیس که به میله خورد واقعاً 
سد راه پیروزی در وقت های عادی 
و اضافه شد تا در نهایت کار به 
ضربات پنالتی کشیده شد تا در آنجا 
پرسپولیس با درخشش بیرانوند 
که نشان داد بهترین درواز بان 
ایران و آسیاست موفق شده و به 
مرحله بعد صعود کند. پرسپولیس 
مدعی اول قهرمانی در لیگ و 
جام حذفی است اما قطعاً برای 
رسیدن به این مهم باید پله پله جلو 
رفت و به قهرمانی رسید نکته ای 
که پرسپولیس نشان داده برای 
قهرمانی بهترین و مستحق ترین 

تیم است.

لیث نوبری مهاجم سابق پرسپولیس اضافه شدن عیسی آل کثیر به خط حمله پرسپولیس را اتفاق خوبی برای خط حمله 
می داند و در این رابطه این نکته را هم اضافه می کند که این بازیکن باید برای برگشتن به روزهای خوبش از این فرصتی 
که نصیبش شده نهایت بهره را ببرد. به بهانه شرایط خوب پرسپولیس در لیگ و جام حذفی گفت و گویی با لیث داشتیم.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

برد سه گله 
نوجوانان در دربی

در کنفرانس خبری روز چهارشنبه 
گذشته محمد محمد ی اعلام کرد 
خوشحال است که تیم های پایه 
پرسپولیس این فصل در تمام 
دربی ها یا برنده بوده اند یا تن به 
تساوی داده و باختی نداشته اند. 
روز پنجشنبه در ادامه این روند 
خوب تیم نوجوانان پرسپولیس با 
سه گل استقلال را شکست داد.  
دقیقه ۲۳ امیر حسین محمودی، 
دقیقه ۴۷ صادق همت زاده، 
دقیقه ۵۴ هم نوذری سه گل تیم 
فرزاد آشوبی را به ثمر رساندند و 
تک گل شاگردان سبو شهبازیان 
در دقیقه 8۳ از روی نقطه پنالتی 
لب  جا نکته   . مد آ ست  د به 
اینجاست که در ۶ دربی برگزار 
شده در رده پایه، در این فصل 
پرسپولیس ۴ بار برنده شده و ۲ 
بار هم این بازی به تساوی رسیده 
است تا آبی پوشان در حسرت برد 

مقابل پرسپولیس بمانند.

امروز استارت تمرین
ز  ا بعد  لیس  پرسپو ن  یکنا ز با
قهرمانی در نیم فصل لیگ برتر و 
اولین برد در جام حذفی، سه روز 
به مرخصی رفتند که اتفاقاً این 
سه روز تعطیلی برای پرسپولیس 
خوب شد چرا که در این سه روز 
نه شرایط جوی مناسب بود و نه 
زمین و با بارش برف امکان تمرین 

کامل وجود نداشت.
طبق برنامه کادر فنی، سرخپوشان 
برای نیم فصل دوم رقابت های 
لیگ برتر از امروز )شنبه( اولین 
روز هفته پیش رو برنامه های خود 

را پیگیری می کنند.
پرسپولیس از هفته شانزدهم 
لیگ برتر میزبان ذوب آهن در 
ورزشگاه آزادی است که این بازی 
از ساعت ۱۶ و ۳۰ دقیقه روز جمعه 

۳۰ دی  ماه آغاز خواهد شد.
 

دیاباته به ذوب آهن 
می رسد

بتدای حضور در  ا ته در  با دیا
پرسپولیس دو هفته در تمرینات 
گروهی حاضر نبود و پس از آن نیز 
۲۴ روز به دلیل اولین مصدومیت 
در تمرینات گروهی حضور نیافت 
تا به این ترتیب در مجموع ۷۰ روز 
از زمان عضویت در پرسپولیس، 
از حضور در مستطیل سبز دور 
باشد. او در ۳۰ روز اخیر به دلیل 
مصدومیتی که در بازی با سپاهان 
پیش آمد، از تمرینات گروهی 
پرسپولیس دور بود و حالا در 
دسترس کادر فنی است تا وارد 
تمرینات گروهی شود. شیخ به بازی 
جمعه مقابل ذوب آهن می رسد و 
در لیست خواهد بود اما اینکه چند 
دقیقه از او استفاده شود به نظر 

گل محمدی بستگی دارد.

 zخبر

    شنبه  24 دی 1401  سال بیست و ششم  شماره 7225

: گئورگی گولسیانی

دهمین گلزن برتر خارجی

پنجاه و هفتمین بازیکن خارجی تاریخ پرسپولیس بعد از دو گل مقابل استقلال 
و یک گل از روی نقطه پنالتی مقابل نساجی، موفق شد دروازه ون پارس را هم 
باز کند و در مجموع ۴ گله شد. او حالا در کنار تیاگو فراگا هافبک دفاعی برزیلی 
و سابق قرمزها، دهمین گلزن خارجی تاریخ پرسپولیس است. وی همچنین 
گلزن ترین مدافع خارجی این باشگاه نیز محسوب می شود. اگر گولسیانی یک 

گل دیگر هم بزند، در کنار بشار رسن عراقی قرار خواهد گرفت.

مجتبی محرمی

شکستگی لگن در کیش

ستاره سابق پرسپولیس روز پنجشنبه در جزیره کیش به دلیل لیز خوردن در 
حمام و شکستگی لگن به بیمارستان منتقل شده و بسرعت تحت عمل جراحی 
قرار گرفت. محرمی دیروز در مصاحبه ای ضمن تشکر از عوامل بیمارستان 
کیش و تشکر از پرسپولیسی ها و استقلالی هایی که پیگیر احوالش بودند، 
گفت: حالم خوب است و بهتر می شوم و جای هیچ گونه نگرانی وجود ندارد. 

کمی درد دارم که آن هم با توجه به ضربه ای که خوردم طبیعی است.

بوژیدار رادوشوویچ

پرداخت قسط اول 5 روز زودتر از موعد

مهلت اولین قسط رادوشوویچ دوشنبه این هفته است اما باشگاه پرسپولیس 
موفق شد با تلاش رضا درویش، روز پنجشنبه و پنج روز زودتر، قسط اول 
مطالبات او را پرداخت کند. درویش چهارشنبه گذشته اعلام کرد مهمترین 
دغدغه اش همین مسأله است هر چند بحث انتقال پول که با توجه به تحریم ها 
کار پیچیده ای است به عهده باشگاه نیست. باشگاه پرسپولیس طی توافق با 

رادوشوویچ مطالبات او را در چهار قسط طی یک سال پرداخت خواهد کرد.

عیسی باید در این شرایط سخت کمک کند

نوبری: دیاباته و عمری 
 زوج خوبی برای 

خط حمله هستند

 zسؤال و جواب

سبق  ا بی  مر سر یچ  و بگو ینکو  و
پرسپولیس معتقد است که فوتبال 
روز دنیا متعلق به جوان هاست و حتی 
برای اثبات این نکته از تیم های بزرگ 
دنیا مانند رئال و بارسا مثال  می زند 
که با اتکا به بازیکنانی مانند رودریگو، 
وینیسیوس و پدری بهترین نتایج را 
در فوتبال اسپانیا و سایر مسابقات 
کسب کرده اند. به بهانه درخشش 
جوان های پرسپولیس و نتایج خوبی که 
پرسپولیس با اتکا به آنها کسب کرده 

گفت و گویی با بگوویچ داشتیم.
 

بعد از رفتن لوکادیا در شرایطی 
سخت یحیی به جوان ها اعتماد 

کرد و مزد این اعتمادش را هم به 
بهترین شکل گرفت.

ایران بهترین استعدادها را دارد که 
تعدادشان هم کم نیست و خیلی زیاد 
هستند اما در این بین برنامه مدونی 
برای استفاده از این بازیکنان خوب و 
جوان که می توانند در هر تیمی بهترین 
کارایی را داشته باشند وجود ندارد. 
در حال حاضر هم شاهد درخشش 
بازیکنان جوان در پرسپولیس هستیم 
کاری که توسط یحیی اجرا شده و خیلی 
خوب هم جواب داده است. یحیی سه 
سال در فولاد و یک سال در پرسپولیس 
با من کار کرده به همین دلیل خیلی 
خوب تفکرات و روحیات سرمربی 

فعلی پرسپولیس را می شناسم. در آن 
زمان هم خودم از اولادی و سلمانی و 
خیلی از جوان های دیگر این تیم کمک 
می گرفتم که خیلی خوب جواب اعتماد 
مرا می دادند البته در فولاد هم من 
خیلی از بازیکنان جوان را به کار گرفتم 
که خیلی عالی جواب مرا دادند و هم 
در فولاد و هم تیم ایران درخشیدند. 
حتی بعضی از آنها سال ها در عرصه 
فوتبال ملی هم بسیار عالی کار کردند.

اما بعضی ها معتقدند استفاده 
از بازیکنان جوان در تیم هایی 

مانند پرسپولیس و استقلال کاملاً 
ریسکی است؟

نه من این فرضیه را اصلاً قبول ندارم 
چون اگر این نظر درست بود آنچلوتی از 
بازیکنان خیلی جوانش مانند رودریگو 
و وینیسیوس و چند بازیکن جوان 
دیگر استفاده نمی کرد یا ژاوی هم در 
بارسا به بازیکنی مانند پدرو که خیلی 
جوان است میدان نمی داد. در واقع 
همه می دانند که فوتبال روز دنیا و 
اروپا متعلق به جوان هاست چون آنها 
پویا هستند و می توانند بهترین کارایی 
را داشته باشند. یحیی هم از بازیکنی 
مانند عمری بهترین کارایی را گرفته 
است بازیکنی که در مصاف با گل گهر 
و در بازی دیگر لیگ و در جام حذفی 
خیلی خوب درخشید و نشان داد که 
بهترین است. مربیان پرسپولیس 
باید به بازیکنان امثال عمری خیلی 
اعتماد داشته باشند و همان طور 
که روی ملی پوشان خیلی حساب 
می شود حتماً باید روی عمری و بقیه 
ستاره های جوان حساب کنند چون 
جوان ها با انگیزه ای که دارند بهترین 
کارایی را نشان می دهند و خواسته های 

سرمربی و تیمشان را فراهم می سازند.
در رابطه با حضور برانکو در تیم 

ملی خبرهای جدید را شنیده اید 
و آیا به نظرتان برانکو می تواند در 

تیم ملی بدرخشد؟
من می دانم برانکو تا سال ۲۰۲۴ و 
دقیقاً تا یک سال و نیم دیگر با عمان 
قرارداد دارد. از سوی دیگر در مورد 
ایشان و هیچ مربی خارجی دیگری 

نظر نمی دهم.
اما شاید در قراردادش  بندی 

برای فسخ و جدایی وجود داشته 
باشد؟

من چیزی در این رابطه نمی دانم و همه 
این موارد شخصی است.

به نظرتان در بین گزینه های ایرانی 
چه مربی برای تیم ملی ایران 

بهترین است؟
مربیگری تیم ملی در ایران خیلی 
پرخطر است چون همه انتظار بالایی 
از سرمربی تیم ملی دارند و خواهان 
آن هستند که زود نتیجه بگیرد و 
مثمرثمر واقع شود در حالی که هیچ 
زمانی بستری مانند عربستان و ژاپن 
و حتی استرالیا در ایران برای مربی 
فراهم نمی شود از این رو کار سخت 
است و واقعاً یک مربی نمی تواند 
در کوتاه مدت با توجه به شرایط و 
برنامه ریزی که در ایران به شکل 

مطلوبی وجود ندارد جواب دهد.
حالا به نظرتان در بین گزینه های 

ایرانی چه مربی بهترین گزینه 
برای نشستن روی نیمکت تیم 

ملی است؟
یحیی به نظرم بهترین گزینه برای 
مربیگری تیم ملی ایران است و قادر 

است نتایج خوبی بگیرد.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

 zگفت وگو

 بگوویچ : رودریگو، وینیسیوس و پدری 
ثابت کرده اند فوتبال برای جوان هاست

 یحیـــی برای تیم ملی 
بهترین انتخاب است


